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 Styrelsemötesprotokoll 2022-02-07 

Närvarande: Ingrid Höglund,   Marit Erikes, Sören Svensson. 
                      Via zoom. Lotta Andersson, Cassandra Vikgren, Siv Back. Lena Törnqvist,  
                      Lotta Nygårds. 
                       
                      
                      
                      
§ 10 Mötets öppnande 
                     Ordförande öppnade mötet. 

§ 11 Val av justerare  
                      Lena Törnqvist valdes att justera protokollet. 

§ 12 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor 
 Dagordningen godkändes. 

§ 13 Föregående protokoll 
                      Gicks igenom och lades till handlingarna. 
                       

§ 14 A. Skrivelser inkommande 
                     Inbjudan till digitalt möte med Sv Draghundsportförbundet den 16 februari. Ingen från  
                     styrelsen deltar. 

                     B. Skrivelser utgående 
                     Inga utgående skrivelser. 

§ 15 Rapporter 
 
A. Ekonomiska rapporter 
Kassören meddelar att ekonomin är oförändrad. 

B. Sektor 

 Agilitysektorn 
                     Ingen rapport. 
 
                     Tävlingssektorn 
                     Ingen rapport. 

 Hundutbildningssektorn 
                     Instruktörsdag blir den 20 mars då bl.a kurser ska planeras. 

                      Rasutvecklingssektorn – mental 
Ingen rapport. 

Rasutvecklingssektorn- utställning 
Ingen rapport. 
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Tjänstehund 
                      Patrullhundkurs i Dalarna. Anlagsprov i Ludvika den 12 mars. Sedan 3 st kursveckor  
                      Maj, augusti och september. Slutprov i oktober. 

Draghundsektorn 
                      Ingen rapport. 

Rallylydnadssektorn 
                     Torsdagsträningarna fortsätter. 

Specialsöksektorn 
                      Vårens kurser under planering.  

C. Övriga rapporter 

Plan och mark. 
Ingen rapport. 

Stuga/ kiosk. 
Ingen rapport. 

Aktivitetsgruppen 
                     Ingen rapport. 

Hemsidan 
                     Ingen rapport. 
                      
                     Distriktet 
                     Kallelse till årsmötet. Den 20 mars kl 15.00. Scandic Hotell Falun.  
                     Kommer att hållas digitalt. Marit Erikes och Sören Svensson deltar, anmäler sig  
                     sig själva till distriktets sekreterare. 

§ 16       Att göra listan 
                     Ett snöskydd behövs ovanför dörren till stugan. 

§ 17              Övrigt 
                     Årsmöteshandlingarna är OK och mailas ut tillsammans med zoomlänk senast  
                     den 12 februari. 
                     Nina Christoffersson är tillfrågad som mötesordförande och Anna Thunell som  
                     mötessekreterare. 
                     Avgående styrelsemedlemmar och instruktörer uppmärksammas med blommor. 
                     Utlämningsdag av pokaler, KM rosetter, poängjaktspresentkort samt blommor sker      
                     den 24 april kl 10 vid klubbstugan. 
                     Ansökan ” hållbarhetens år”, vi ansöker om bidrag för MH banan. Lotta Nygårds tar  
                     fram ett ekonomiskt underlag. 
                     Therese Enbäck undrar om försäljning av ” New body”. Styrelsen uppdrar åt Therese 
                     att ordna detta. 
                     Carolin From åtar sig att vara klubbens kontaktperson under förberedelserna för  
                     bruks SM som avgörs i Leksand i augusti. 
                     Vi diskuterade avtalet angående instruktörsutbildningar. Ska det skrivas om eller  
                     läggas till något ? Det ska i alla fall vara en tydlig information vad uppdraget innebär. 
                     Lena T meddelar att hon avgår ur styrelsen vid årsmötet. Pga detta informerar vi 
                     medlemmarna att 10-17 februari komma in med förslag på ny vice ordförande.  
                     Cassandra lägger ut info om det på hemsidan. 
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                    Beslut för mötet: 
            
                    Ansökan till förbundet om projektmedel ” Hållbarhetens år” . 

   
 § 18            Nästa möte är årsmötet den 21 februari kl 19.00 via zoom. 
                        
                    

                  Justeras 

                  Ingrid Höglund sekreterare 

                   Marit Erikes ordförande                                            Lena Törnqvist  ledamot
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